
          

   

ΕΡΩΤΗΣΗ

Σέρρες,  13/02/2020

Του: Κωνσταντίνου Μπούμπα, βουλευτού Νομού Σερρών 

Προς:  Τον κ. Υπουργό Ανάπτυξης και Επενδύσεων
Τον κ. Υπουργό Οικονομικών

ΘΕΜΑ:  «Προβλήματα των επιχειρήσεων Εστίασης - Καφέ»

    
Κύριοι, κύριοι Υπουργοί, 

Είναι σε όλους γνωστό ότι, λόγω του ιού «COVID-19» και των απανωτών «lockdown»
που έχουν επιβληθεί, οι επιχειρήσεις Εστίασης - Καφέ έχουν πληγεί ανεπανόρθωτα.  Για
την διάσωση αυτού του κλάδου είναι ανάγκη να ενσκύψετε στα προβλήματά τους, τα
οποία δημιουργήθηκαν κατόπιν των κυβερνητικών πρωτοβουλιών κατά της πανδημίας
του  κορωνοϊού  και  τα  οποία  συζητήθηκαν  αλλά  και  προβλήθηκαν  σε  κλαδικές
συγκεντρώσεις/τηλεδιασκέψεις σε όλη την Ελλάδα.

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτώνται οι κ. κ. Υπουργοί:

1. Προτίθεσθε να  επιχορηγήσετε το 80% των ζημιών που υπέστησαν οι επιχειρήσεις
εστίασης – καφέ, λόγω της απαγόρευσης λειτουργίας τους εξ’ αιτίας των επιβληθέντων
κυβερνητικών μέτρων κατά της πανδημίας του κορωνοϊού, με την οικονομική κάλυψη των
παγίων υποχρεώσεων τους (ενοίκια, ρεύμα, Δημοτικά Τέλη, ΦΠΑ, ΕΦΚΑ) ;

2. Προτίθεσθε να  επιχορηγήσετε με την οικονομική αποζημίωση των εργαζομένων που
βρίσκονται  σε  αναστολή,  τις  οικογενειακές  αντίστοιχες  επιχειρήσεις,  όπου  μοναδικοί
απασχολούμενοι είναι τα μέλη της ίδιας οικογένειας, αφού, από τον Σεπτέμβριο του 2020,
οι εν λόγω επιχειρήσεις είναι σε αδράνεια, λόγω των μέτρων της κυβέρνησης κατά του
κορωνοϊού;

Ο ερωτών βουλευτής

Κωνσταντίνος Μπούμπας
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